
Referat af bestyrelsesmøde 15. februar 2023 

Deltager: Ulla, Ole, Asta, Edle og Karna 

Afbud: Diana 

 

• Nyt fra AAB Varde:  

Intet nyt 

 

• Nyt fra bestyrelsen: 

• Opfølgning på spørgsmål stillet på afdelingsmødet i sep. 22  

o Flaghejsning – Ingen i bestyrelsen vil påtage sig at flage på officielle flagdage.  

o Mos på tagene – driftchefen oplyser, at de holder øje med det. Det tjekkes også på vores 

markvandringer, som sker 2 gange årligt. 

o Opmaling af p-båse og bedre legepladser – driftchefen oplyser, at det er med i vores 

helhedsplan, når den engang kommer. Det er meget dyre opgaver, og må derfor vente. 

• Bord/bænkesæt – nogle få sæt skaller fortsat af og er derfor taget ind for en renovering, så de er 

klar til foråret 

• Folkefestival – Karna og Asta har deltaget i mødet 6. februar om folkefestivallen i Varde. De 

orienterede om forløb og planer for festival 

• Arrangementer – årets arrangementer i afd. 17 blev planlagt. De kommer i næste Park-nyt 

• Næste bestyrelsesmøde – det holdes onsdag d. 19. april kl. 18.30 

 

• Park-nyt:  

Udkast til park-nyt blev gennemgået og tilrettet. Mange af ovenstående punkter kommer med. Det 

blev godkendt. Karna laver det færdigt, hvorefter det omdeles 

 

• Eventuelt: 

• Løs snak om dit og dat  ☺ 

Referant – Karna W. Johansen 

16-02-2023 

 


